
Indkaldelse til bestyrelsesmøde i G/F Søholm 
torsdag den 12. december kl. 19-21.30 hos Jens, Kjærstrupvej 40. Til stede: Dorthe, Jens, Rune, Eigil, Dorthe. 
Afbud fra Anders, Rasmus og Annette. 
 
Dagsorden er: 
1. Valg af referent. Rune 
2. Foreningens administration og kommunikation 
a. Vores medlemsliste/liste over modtagere af nyhedsmails/kontingenter.  
På sidste møde gennemgik vi Rasmus’ fil med foreningens medlemmer inkl. mail-adresser, og blev enige om at 
uddele fysiske breve til de, der ikke har registreret deres email, med opfordring til at gøre det? 
Hvordan er det gået? Næsten alle mailadresser i foreningen er nu registreret i medlemsregistreret. De 
resterende bliver indhentet ved personlig henvendelse.  
Vi så også en liste over kontingentrestancer, og fordelte personerne med restancer imellem os og blev enige 
om at gå rundt fysisk og oplyser om restancerne. Nadja laver en opdateret liste over restancer, og derefter 
sende hun rykkere ud til restanterne. På sigt sendes restancerne til inkasso. 
Hvordan er det gået? Har vi indkasseret restancerne? Skal vi sende de sidste restancer til inkasso? Se ovenfor. 
b. Hjemmesiden. Fungerer blog-funktionen? Dvs. er der indlæg og bliver de besvaret? 
https://soeholm.info/blog/ koden er soeholmgrundejer2500. Ingen bruger blogfunktionen pt. Vi beholder den 
foreløbig og ser, om den kommer i brug, når projektet starter op. Hvis dette ikke er tilfældet, nedlægges den.  
c. Jens’ tidsforbrug. Jeg lovede at tidsregistrere mit tidsforbrug på bestyrelsesarbejde. I oktober brugte jeg 18 
timer og i november 8 timer. Jens registrerer fortsat fremadrettet sit tidsforbrug. Det er en stor opgave at 
være formand i almindelighed og for tiden i særdeleshed (grundet klimaprojekt).  
3. Status på klima-/vejprojektet og bestyrelsens  
Klimaprojektet går i gang i december og gravearbejdet begynder i januar. Der er indkaldt til opstartsmøde med 
Hofor mandag den 9. december kl. 14-15 hos Jens. Anders udarbejdede en liste over spørgsmål, som jeg 
supplerede, og den er sendt til Hofor, som har svaret at alle spørgsmål vil blive berørt på mødet. Mailen er 
vedhæftet indkaldelsen. Der vil blive givet fyldigt referat af dette møde på bestyrelsesmødet, og vi skal drøfte 
hvad vi især skal koncentrere os om, og hvilke oplysninger, der skal sendes ud i en nyhedsmail. Hofor har lagt 
en kantsten af den type, som påtænkes anvendt ved kantstengenopretningen i forbindelse med 
klimaprojektet. Den er placeret ved bænken på Langvaddam. Hvis ikke nogen sender indvendinger til Jens 
inden for tre dage, anses det for vedtaget, at den pågældende type kantsten anvendes. 
4. Opbevaring af foreningens ejendele. Sagen om udhus ud for Kjærstrupvej 52 er endnu ikke er afsluttet. Der 
viste sig ikke at være flertal for det forslag, som Eigil sendte om færdiggørelse (som bl.a. indbefattede flytning 
af dør).  Det er vedtaget, at døren beholdes, hvor den er. Det eneste, der udestår, er opsætning af hylder 
indendørs og at beslutte, om beklædningen skal være lister og planter eller blokhusbrædder. Eigil sender et 
revideret tilbud, som ikke omfatter flytning af dør. 
5. Ønske om fælles Snerydning. Hvad beslutter vi, hvem tager over? Der skal indhentes tilbud, som kan sættes 
til afstemning (tilbud hhv. for vej og for fortov) til generalforsamlingen i marts. Rune indhenter mindst et 
tilbud, som kan fremsættes på generalforsamlingen i marts 2025. Det vil sige, at der ikke kommer ekstern 
snerydning i indeværende vinter.  
6. Kommende møder. Den 6. februar 2025 holdes sidste bestyrelsesmøde i denne bestyrelse. 
Generalforsamlingen har vi tidligere lagt 16/3 2025. Jeg er imidlertid til konference denne søndag, så er det ok 
at indkalde den til søndagen før, dvs. den 9. marts? GF afholdes 9. marts 2025 kl. 15.00.  
7. Eventuelt.  
 
vi ses, Jens 05.12.2024 
Referat Rune 12.12.2024 

https://soeholm.info/blog/

